
Klimahjernevasket!

Når man ser på fakta (observasjoner) og kunnskap (fysikk) så er det 
åpenbart at klimapolitikken er feil. 

Hvorfor er ikke den falske klimavitenskapen avslørt forlengs?
Hvorfor er det ingen fagperson som står frem og forteller at 
drivhuseffekten er feil når det er så opplagt?
Hvorfor blir ikke klimaforskere konfrontert med dette? 
Hvorfor får de ikke anledning til å forklare hvorfor det er feil? 
Hvorfor gjør ikke gravende journalister en jobb  her?

Hvordan klarer man å unngå å se de negative økonomiske konsekvensene 
av klimapolitikken?

Hvorfor kan man føre en politikk som ikke garanterer forbedret klima?
Hvorfor kan man føre en politikk som åpenbart ikke forbedrer klima?

Hvordan bryter man igjennom hjernevaskingen, de etablerte 
missforståelsene om årsakene til klima?

 


